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Bibliotekernes	fysiske	beliggenhed	

Vi	har	på	forskellig	vis	spurgt	ind	til	fremtiden	for	vore	allerede	etablerede	
biblioteker.	Tillige	har	vi	spurgt	ind	til	evt.	kommende	biblioteker	i	 forbin-
delse	med	kommunens	store	udvikling.	

Vi	vil	gerne	have	et	overblik	over,	hvor	situationen	ser	ud	lige	nu	og	beder	
derfor	om	besvarelse	pkt.	for	pkt.	

	

1. Vi	skelner	 imellem	selvstændige	biblioteker	samt	kombibiblioteker	
på	skoler.	Vi	beder	om	en	oversigt	over	disse	to	kategorier	samt	fore-
spørger,	om	der	pt.	er	andre	kategorier.	

2. Vi	ved,	at	der	pt.	pågår	et	samarbejde	med	MSO	om,	at	der	kan	ske	
sammenlægning	 imellem	Folkehuse	og	biblioteker.	Bl.a.	har	vi	hørt	
Sabro	nævnt.	Vi	ønsker	et	overblik	over	hvert	enkelt	bibliotek,	hvor	
der	er	et	samarbejde	med	MSO	om	ændringer.	Her	om	muligt	uddy-
bende	hvilke	ændringer,	der	er	på	vej.	

3. Vi	vil	gerne	vide,	hvilken	form	for	borgerinddragelse.	der	indtil	nu	har	
været	i	forhold	til	pkt.	2.	

4. Vi	ønsker	samme	spørgsmål	som	i	punkt	2	besvaret	i	forbindelse	med	
evt.	samarbejde	med	øvrige	magistratsafdelinger.	

5. Vores	kommune	vokser,	eksempelvis	Nye,	som	vi	spurgte	kortvarigt	
ind	til	på	et	udvalgsmøde.	Med	den	vækst	følger	der	givet	også	ønske	
om,	de	fysiske	biblioteksmuligheder	følger	med.	-	Vi	ønsker	at	vide,	
hvilke	muligheder	forvaltningen	ser	for	evt.	nye	biblioteker	i	fremti-
den.	Her	gerne	meget	konkret.	

6. Med	det	udblik,	som	forvaltningen	har	til	bibliotekernes	udvikling	i	
Europa,	vil	vi	spørge,	om	der	er	lande,	som	går	nye,	grænseoverskri-
dende	veje	på	dette	område.	Vi	tænker	her	på	veje,	som	vi	end	ikke	
kan	spørge	ind	til	pga.	manglende	fantasi,	men	som	man	måske	har	
kendskab	til.	

	

På	vegne	af	Socialdemokratiet	i	Aarhus	Byråd	

- Lone	Hindø,	næstformand	af	Kulturudvalget	
- Steffen	Wich,	medlem	af	Kulturudvalget	

 


